

厦门康莱德酒店位于300米高的标志性建筑--世茂海峡大厦的37层至54层，处于思明中央商务区核心地段。世茂海峡大厦作为购物、休闲和商务中心，采用双帆造型、远眺“海上花园”鼓浪屿，是面朝大海、引人注目的地标性建筑。厦门康莱德酒店宾客可直达购物中心和电影院以及沙坡尾餐饮区，信步可达南普陀寺和厦门大学。厦门康莱德酒店还毗邻大企业办公区和热门景点，例如鼓浪屿轮渡码头、中山路和白城沙滩。酒店距厦门高崎国际机场15公里。

Conrad Xiamen occupies the 37th to 54th floors of the iconic 300-meter tall Shimao Straits Tower, in the heart of Siming's Central Business District. Designed to be a shopping, leisure, and business hub, Shimao Straits Tower is a striking sea-facing landmark with a sail-shaped design boasting expansive views of the famous Gulangyu Island. Guests of Conrad Xiamen will enjoy direct access to a shopping mall and a cinema, as well as the prestigious Shapowei dining precinct. Nan Pu tuo Temple and Xiamen University are within walking distance and Conrad Xiamen is also close to major businesses and popular attractions such as Gulangyu Island ferry terminal, Zhongshan Road and Baicheng Beach. Conrad Xiamen is 15 kilometers from Xiamen Gaoqi International Airport.

# ENJOY THE ROMANCE

ON CLOUD NINE 尽享云端浪漫 厦门康莱德酒店





康莱德酒店及度假村全球负责人约翰·范德斯利斯 (John T. A. Vanderslice) 表示, “我们对康莱德酒店及度假村品牌首次亮相福建感到十分高兴。厦门康莱德酒店是集中体现我们的豪华设施和直觉灵动服务的伟大旗舰酒店。我们会向宾客提供灵感迸发的精彩体验, 并定义厦门豪华酒店的新标准。”

位于37层的24小时健身中心可俯瞰全市, 配备有一应俱全的有氧与力量训练器材和私人教练, 25米全海景恒温室内游泳池, 宾客也可在按摩浴缸中放松身心, 或在使用纯天然产品的水疗中心享受个人定制化服务。厦门康莱德酒店有5个餐厅和酒吧, 为宾客营造精致美食体验。厦门康莱德酒店设有 241 间客房和套房, 配备豪华落地窗, 可提供赏心悦目的美景。客房平均面积60平方米, 提供步入式衣橱、大平板电视、Wi-Fi与有线互联网接入、智能坐便器。宾客也可选择套房和行政客房, 专享54层行政酒廊, 尽情领略厦门文化、艺术、美食和风情。

“We are delighted with the debut of our Conrad Hotels & Resorts brand in Fujian. Conrad Xiamen is a great flagship hotel that epitomizes the luxurious facilities and intuitive service that will provide our guests with inspired experiences and define a new standard for luxury in Xiamen,” said John Vanderslice, global head, Conrad Hotels & Resorts.

Overlooking the city from the 37th floor is a 24-hour Health Club with a full range of cardio and strength training equipment, as well as personal trainers. The heated 25-meter indoor pool offers sea views and guests can also unwind in the Jacuzzi or enjoy personalized treatments at Conrad Spa, which uses only the purest natural products. Conrad Xiamen delivers exquisite culinary experiences with its five restaurants and bars.

Conrad Xiamen has 241 guest rooms and suites with floor-to-ceiling windows that offer breathtaking views. Averaging 60 square meters, the rooms have walk-in wardrobes, large flat screen TVs, Wi-Fi and wired Internet access, and Fully-Automatic Toilets. Alternatively, guests can opt for suites and executive rooms with exclusive access to the Executive Lounge on the 54th floor.



项目简介  
国家 / 地区：中国  
项目类型：五星酒店  
开业年份：2016年  
房间数：241间  
隶属：希尔顿

Details  
Country/Area: CHINA  
Category: Hotel \*\*\*\*\*  
Opened: 2016  
Rooms: 241  
Owner: NYSE: HLT

